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Sēde sasaukta 2025. gada 22. janvārī pulksten 10:31. 
Sēde atklāta 2025. gada 22. janvārī pulksten 10:31. 
Sēdi vada Finanšu komitejas priekšsēdētājs Gunārs  Ansiņš 
 
Sēdē piedalās 8 deputāti: 

Dace Bluķe 
Uldis Hmieļevskis 
Madara Lapsa 
Uldis Lipskis 
Ludmila Rjazanova 
Salvis Roga 
Uldis Sesks 
Jānis Vilnītis  

 
Uzaicinātās personas:  

Aivis Tints - Liepājas Sporta pārvaldes vadītājs (1.§)  
 
Sēdi protokolē Evija Ošeniece 
 
DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par dotācijas piešķiršanu 

 
1.§ 

Par dotācijas piešķiršanu 

Ziņo Aivis Tints: Informē, ka lēmums paredz piešķirt dotācijas augstu sasniegumu 
sporta spēļu komandām, kas ir nepieciešams, lai nodrošinātu 
Liepājas sporta attīstību un veicinātu to sasniegumus. Šis 
lēmums ļaus atbalstīt sporta klubus un komandas, kas veiksmīgi 
pārstāv Liepājas pilsētu dažādās sporta sacensībās, nodrošinot 
finansiālu atbalstu treniņu procesam, dalībai sacensībās, 
atalgojuma izmaksai, inventāra iegādei un citiem ar sporta 
darbību saistītiem izdevumiem. Lūdz atbalstīt sagatavoto 
lēmuma projektu. 

Izsaka priekšlikumu 
Gunārs Ansiņš: 

Lūdz domes priekšsēdētāja vietniekam Salvim Rogam kopā ar 
Liepājas sporta pārvaldi un sporta klubu vadītājiem pirms 
dotācijas izmaksas koordinēt dotācijas izmaksu atbilstību 
saskaņā ar Komercdarbības atbalsta kontroles likuma 5. pantā 
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noteiktajām komercdarbības atbalsta pazīmēm. Lūdz precizēt 
lēmuma projekta anotāciju līdz domes sēdei. 

Izsaka viedokli Jānis 
Vilnītis: 

Informē, ka ievērojot likumā “Par interešu konflikta novēršanu 
valsts amatpersonu darbībā” noteikto, debatēs un balsošanā par 
lēmuma projektu nepiedalās. 

Izsaka priekšlikumu 
Uldis Lipskis: 

Informē, ka dokumentu vadības sistēmas “Lietvaris” darbības 
traucējumu dēļ balso paceļot roku “par” sagatavoto lēmuma 
projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Gunārs Ansiņš, Dace Bluķe, Uldis Hmieļevskis, Madara 
Lapsa, Ludmila Rjazanova, Salvis Roga, Uldis Sesks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Jānis Vilnītis - Nepiedalās balsojumā) 

NOLEMJ: Iesniegt lēmuma projektu "Par dotācijas piešķiršanu" 

Izsaka priekšlikumu 
Gunārs Ansiņš: 

Lūdz deputātu Salvi Rogu par lēmuma projektu ziņot 
Liepājas valstspilsētas pašvaldības domes sēdē. 

 
 
Sēde slēgta 2025. gada 22. janvārī pulksten 10:39. 
 
 
Priekšēdētājs        Gunārs Ansiņš  

 

Protokolēja        Evija Ošeniece  


